
ZADNJA SEJA OBČINSKE SKUPŠČINE PRED POLETNIMI POČITNICAMI

O osnutku družbenega plana občine za 86-90
Žc kot fraza zvcni stavck, da so naši načrti pogostokrat lc zbirka

žclja, spisck tis tcga, kar bi hotcli doseči in nc prcglcd tega, kar v rcsnici
zmorcmo; te bcsedc jc bilo namreč ob različnih priložnostih moč sli-
šati iz rcpubliških, mcstnih in občinskih dclcgatskih klopi. A žal tc
ugotovitvc vse prcvcčkrat ostancjo brcz pravegaodmeva. Dajc to rcs,
govorijo tudi dokumcnti, ki načrtujejo našo prihodnost.

V osnutku družbenega plana
naše občine, ki šo ga delegati
skupaj z analizo uresničevanja
tega dokumenta za čas od 1981
do 1985 obravnavali na julijski
seji zborov občinske skupščine,
je zapisano marsikaj, za kar je
mogoce že naprej trditi. še zlasti
če upoštevamo izkušnje zadnjih
nekaj let, da ne bo mogoče izpol-
niti. Vendar v poletnem počitni-
škem lenobnem razpoloženju tr-
dovratnih ugovorov na besedilo,
objavljeno v Delegatski tribuni,
vsaj na zboru združenega dela ni
bilo; izrečenih pa je bilo nekaj
pomislekov glede nerealnega
predvidevanja prihodnosti.

Analiza družbenega plana za
srednjeročno obdobje, ki se bo
izteklo konec letošnjega leta, je
pokazala, da nekaterihtemeljnih
nalog ne bomo izpolnili. Tako na
primer ne bomo dosegli dvood-

stotne rasti družbenega proizvo-
da, povečanja produktivnosti in
modernizacije pioizvodnje. Od-
pisanost osnovnih sredstev se je
od leta 1981 pa do lani povečala
z 58 na 61 odstotkov, odpisanost
opreme pa v istem času s 67 na 79
odstotkov. Res pa je, da smo z
investicijami dosegli delno pre-
strukturiranje gospodarstva.
Realni osebni dohodki so v tem
obdobju padli za okoli 20 od-
stotkov.

V osnutku družbenega plana
1986—1990 je predvideno. naj
bi predvsem dvignili kakovost
gospodarjenja, oživili proizvod-
njo, povečali konvertibilni izvoz
in bolj produktivno zaposlovali.
Družbeni proizvod naj bi rasel na
leto za 3 odstotke, produktivnost.
za2,uvozza7,izvozpaza 12od-
stotkov. Osebni dohodki naj se
ne bi več zmanjševali, marveč

postopoma povečevali.
Tehtnejše pomisleke k temu

osnutku so imeli v Saturnusu;
podvomili so namreč. da bo moč
doseči 3-odstotno rast družbe-
nega proizvoda, pogrešali so tudi
konkretne ukrepe za oživitetv
proizvodnje. Delegat iz Kolinske
pa je povedal, da pri njih načrtui-
jejo le 4-odstotno rast izvoza.
PoJeg teh pripomb pa je biio tudi
še nekaj drugih: nekatere od njiih
se niso nanašale le na obravnai-
vano gradivo. temveč na naiš

Živaneje je bilo na zboru
krajevnih skupnosti, kjer je
domala polovica delegacij
imela pripombe na predlagani
osnutek družbenega plana
občine. Spremembe ali do-
polnila pa so bila večinoma
konkretna, saj so se nanašala
na stvari, ki vsak dan žulijo
krajane, kot na primer vodo-
vod. kanalizacija, preskrba.
pošta, ureditev prometa in
podobno. Nekateri od teh
problemov ostajajo ponekod
nerešeni že vrsto let.

zdajšnji gospodarski trenutek
nasploh in jih je zato mogoče
šteti tudi kot prispevek k izbolj-
šavi tega osnutka.
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